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Přítomni: Hlinková, Pretl, Svobodová, Kostka
Skype: Ceé, Čech
Omluveni: Flašar, Potoček

1. Schválení zápisu předchozí schůze
2. Členská základna (dr. Svobodová) – 77 přihlášených členů
3. Ekonomika (dr. Hlinková)

- Dr. Hlinková seznámila Výbor s hospodařením ASN. Zbylá část nevyčerpaného 
sponzorského daru od firmy SANDOZ bude využita na pořádání Valné hromady 
v tomto roce

- Dr. Hlinková byla pověřena zaslat dopis členům ASN, kteří dosud nezaplatili členské 
příspěvky. Platícím členům zašle mailem potvrzení o zaplacení

- Dr. Svobodová byla pověřena k oslovení tvůrce webu p. Karlacha, aby „zpřátelštil“ 
užívání mailingu webových stránek ASN

4. Zprávy ze SASu (dr. Pretl, dr. Kostka)
- Úhradová vyhláška na rok 2013 
V prosinci se ASN účastnila připomínkování k úhradové vyhlášce (dr. Pretl), výhrady  
prezentovány ve sdělovacích prostředcích, souhrn na stránkách SAS. Vyhláška vydána 
31.12. 2012. K situaci se vyjádřil SAS v lednovém Tempusu a na svých webových stránkách. 
SAS vydalo doporučení, jak postupovat, aby byly minimalizovány ztráty v rámci úhradové 
vyhlášky v roce 2013 - viz stránky SAS. Vzhledem k dopadům na ambulantní specialisty 
SAS rozeslal dotazník týkající se spokojenosti s touto vyhláškou a eventuální vůle 
k protestům (redistribuován členům ASN).
- připomínky SASu k novele Sazebníku zdravotních výkonů (SZV) 2013 - neurologů se týká 
jen obstřik periferního nervu, vyřazený z Q kódů; v rámci jednání o SZV je v plánu vytvoření 
Pracovní skupiny pro režii, která se bude zabývat režijními sazbami v registračních listech. 
Ambulantní sektor by měl zastupovat dr. Jojko 
- MZd vyzvalo poskytovatele zdravotní péče k předložení návrhů na ekonomicky náročnější 
varianty zdravotní péče, která by byla hrazena  do výše stanovené pro úhradu v základní 
variantě 
- SAS vydalo varování před externími kontrolami kvality a bezpečí – viz stránky SAS
5. Vykazování EEG výkonů – dr. Kostka nalezl stanovisko Společnosti pro klinickou 

neurofyziologii k vykazování EEG kódů z konce roku 2004. Toto stanovisko bude 
konsultováno s nynějším výborem ČSKN

6. vykazování EMG výkonů – dr. Ceé, dr. Čech a dr. Flašar shrnou problematiku 
vykazování EMG kódů tak aby mohla být projednána na Podkrušnohorských EMG dnech

7. Dr. Nushart se obrátil na výbor ASN se žádostí o podporu protestní petice, která 
nesouhlasí s redukcí lůžek neurologického oddělení Nemocnice Na Bulovce a tím by 
došlo ke zhoršení podmínek práce ambulantních specialistů-neurologů ve spádové 
oblasti. Výbor vyjádřil podporu této aktivitě.

8. Zpráva ze zasedání (ustavujícího) výboru ČNS – předsedou ČNS zvolen prof. Šonka
9. Valná hromada návrh na termín 26.4. v rámci Neurokazuistického sjezdu v Praze. Místo 

a čas budou po diskusi upřesněny.
10. Termín další schůze – polovina března, bude upřesněn  

Zapsal dr. Pretl


